
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub.   25 oktober 2023 

 

 

 

Deltagere: 

Peter Black 

Leif Vang 

Bent Kohls 

Niels Rahbek 

Frank Rømer 

 

 
 

1. Kort indlæg Kurt Oddershede. 
Kurt fortalte om planer for køb af Kongsgården, købet foreslås gennemført mellem de i Hjarbæk væ-
rende foreninger. 
Kommunen vil gå ind i projektet, Viborg sejlklub er hermed inviteret til at deltage. Tovholder Bent. 

 

 

2. Gennemgang af referat fra sidste møde. 
Der er enighed om, at klubhuset kan bookes et år før leje. 

 

3. Optagning. 
Der er styr på optagning, Jørgen Kofoed vil være klar med standernedtagning. 

 

 

4. Restancer. 
Kassereren er desværre forhindret, punktet udsættes. 

 

 

5. Opkrævning af vinter plads m.v. 
Leif sender opgørelse til kassereren. 

 

 

6. Ny bro. 
Der er indkøbt tryk imprægneret træ for ca. 30.000, - 
Der er enighed om, at EL standerne skal genbruges, men renoveres. 
Der afbrydes for el og vand til broen torsdag d 2 november. 

 

 

7. Overvågning af havnen. 
 Skal havnepladsudvalget have adgang til videoovervågningen?  
Bent opretter en brugerkonto til Havnepladsudvalget. 

 

 

8. Henvendelse fra Dorit vedr. brønd. 
Viborg sejlklub har ikke afløb til overfladevandsbrønden ved kongsgården, vi har derfor ikke ansvar for 
tilsanding. 
Bent skriver til Dorit. 

 

 



 

9. Håndtering af medlems manglende betaling for gæsteplads og eller uretmæssigt brug af mastekranen. 
Hvis et medlem ikke betaler, efter rykker ophører medlemskabet. 

 

 

 

10. Udviklingsplan og masteskur. 
Der skal oprettes et udvalg, der skal komme med forslag til mastehus mm. 

 

 

11. Opgaveliste. 
Listen er gennemgået, der er punkter der savner opfølgning. 

 

 

12. Julefrokost. 
Vi vil forsøge med en spise foredragsaften i stil med foregående,  
forslag Historien omkring Hjarbæk måske med Jesper Hjermind, hvis han kan og vil. 

 

 

 

13. Diverse 

Junkeren er solgt. 

Dansk sejlunion inviterer til efterårsseminar. 

Vi skal svare på affaldshåndtering. 

Junior materiel, der tidligere har været opbevaret privat, skal vinteropbevares, Peter spørger om mulig-

hed i hal. 

Niels registrerer og opmærker materiellet. 

Nogle af Optimistjollerne skal bortskaffes. 

 

14. Næste bestyrelsesmøde torsdag d. 30 november, ved Peter. 

 

 

FR 

 

 

 

 


